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§ 71  
 
Muntlig information – Dieselverkstaden 
 
Beslut 
Nämnden noterar informationen till protokollet 
 
Ärendet 
Annika Björkegren Renge informerade om verksamheterna i Dieselverkstaden och vilka 
omstruktureringar som skett i samband med införande kulturcheckar 2007. 
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet 
 
 
- - - - - - 
 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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§ 72 
 
Muntlig information – Fastighetskontorets verksamheter 
 
Beslut 
Nämnden noterar informationen till protokollet 
 
Ärendet 
Fastighetsdirektör Dag Björklund informerade om Fastighetskontorets organisation och 
verksamhetsområden. 
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet 
 
- - - - - 
 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 
 4 december 2008 

 
§ 73 Dnr FRN 2008/49 
 
Modell för att stödja föreningslivet att arbeta med 
värdegrundsfrågor och föreningsutveckling 
 
Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet 
 
Ärendet 
På sammanträdet 2008-06-11, § 37, Dnr FRN 2008/49 informerades Fritidsnämnden om 
tjänstemännens pågående arbete med att ta fram en modell för att stödja och stimulera 
föreningslivet att arbeta med värdegrundsfrågor och föreningsutveckling.  
 
Det finns redan idag ett antal föreningar som på olika sätt arbetar med policyprogram 
och socialt ledarskap. Utifrån de erfarenheter som dessa föreningar gjort och exempel 
från andra kommuner vill Nacka kommun utveckla en modell som föreningar kan 
använda för att förbättra sin verksamhet och därefter få en certifiering från kommunen.  
 
Tjänstemännen arbetar nu med att ta fram ett förslag till ett pilotprojekt där fem – sex 
föreningar erbjuds att delta. Projektet ska ta fram och pröva en metod för föreningar 
som systematiskt vill arbeta med mål, organisation, policy, värdegrund, trygghet och 
säkerhetsfrågor.  
 
Erfarenheter från andra kommuner visar att om detta arbete ska bli framgångsrikt så 
krävs det att föreningslivet får ett kontinuerligt stöd av kommunen med både 
finansiering av utbildningar och konkret handledning och uppföljning i olika form. 
Tjänstemännen kommer nu att titta på hur detta kan organiseras inom den befintliga 
verksamheten för föreningsstöd och folkhälsa samt vilka ytterligare kostnader som kan 
tillkomma för projektets genomförande.  
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut 
 
Handlingar i ärendet 
Trafik, Natur & Fritids tjänsteskrivelse 2008-11-14 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 
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§ 74 Dnr FRN 2007/54 
 
Särskilt föreningsstöd till Nacka Handikappidrott 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att Nacka Handikappidrott från 2009 beviljas särskilt 
föreningsstöd i enlighet med upprättad överenskommelse, daterad 2008-11-18.  
 
Ärendet 
Nacka Handikappidrott har per brev våren 2007 begärt utökat stöd. Ekonomiskt går 
föreningen på knäna. Möjligheten till andra intäkter och sponsring är mycket begränsad. 
De generella bidragen har under åren minskat pga. färre aktiviteter och medlemmar. I 
ansökan lämnades förslag om ”nolltaxa” i kommunens sport- och ishallar och/eller 
någon form av extra årligt bidrag. Nacka HI är den största handikappföreningen i 
distriktet med 10-tal idrotter på programmet. Föreningens viktigaste rekryteringsområde 
är Nacka, Värmdö och Tyresö. Medlemmarna är främst vuxna och kommer från hela 
stockholmsregionen. Ska föreningen överleva och kunna ta hand om de som blir 
rörelsehindrade och vill hålla på med idrott behövs ytterligare stöd. 
 
Ansökan resulterade i att Fritidsnämnden 2007-12-12, § 80, beslöt ”att uppdra åt 
enheten att utreda förutsättningarna för ny lämpligare stödform till Nacka HI, än de 
generella bidragsregler som f.n. gäller”. Under året har samtal förts med Nacka HI om 
lämplig stödform. Nacka HI:s situation och verksamhet är på sitt sätt unikt jämfört med 
övriga bidragsberättigade föreningar. Under arbetets gång har bl.a. frågan om generell 
nolltaxa diskuterats. Ur kommunens synpunkt är det inte någon bra lösning. Istället har 
en bredare lösning förespråkats som innehåller både kontantstöd, lokalstöd och ytterli-
gare lämpliga insatser/prestationer. I en överenskommelse är det viktigt att båda parter 
både bidrar och mottar. 
 
Dialogen med föreningen har resulterat i ett förslag till överenskommelse om särskilt 
föreningsstöd till Nacka Handikappidrott. Huvudpunkten är ett kontantstöd på 125 000 
kr per år. Avtalet gäller från 2009 och löper två år i taget med möjlighet till uppsägning 
inför varje ny period.  
 
Yrkande  
Monia Sturén (fp) yrkade bifall. 
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut 
 
Handlingar i ärendet 
Trafik, Natur & Fritids tjänsteskrivelse 2008-11-25 
Bilaga Överenskommelse om särskilt föreningsstöd, 2008-11-18 
Bilaga Nacka Handikappidrotts brev, 2007-04-04 
Bilaga Protokollsutdrag FRN, 2007-12-12, § 80 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 
 4 december 2008 

 
§ 75 Dnr FRN 2008/71 
 
Bidrag för ekonomiskt stöd till samordningsfunktion för 
Idrottslyftet 2009 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att bevilja Nacka Idrottsallians (NIA) 200 000 kronor i bidrag 
för år 2009 avseende en administrativ samordningsfunktion av Idrottslyftet. 
 
Fritidsnämnden beslutar att bidraget utgår under förutsättning att också verksamhets-
område Fritid, Förskola och Skola (FFS) svarar för sin del av NIA ansökta bidrag om 
115 000 kronor. 
 
Ärendet 
Nacka Idrottsallians har i skrivelse ansökt om bidrag på 200 000 kr som ekonomiskt 
stöd till en samordningsfunktion under 2009 för att få ut maximal effekt av Stockholms 
Idrottsförbunds bidrag på 1,75 miljoner kronor till Idrottslyftet i Nacka. I skrivelsen 
ansöks också om bidrag på 115 000 från FFS. Bifogad ansökan (inkl bilagor) beskriver 
utförligt Idrottslyftets verksamhet, organisation, ekonomi, deltagande föreningar och 
skolor m.m. 
 
För 2008 erhöll NIA 175 000 kr av fritidsnämnden och 100 000 kr av FFS. Tanken var 
då att projektet skulle löpa vidare under de år som är kvar av Idrottslyftet – men att 
frågan om bidrag ändå måste prövas inför varje nytt budgetår. Idrottsalliansen har under 
2008 engagerat Eva Måbäck som samordnare för den verksamhet som bedrivs genom 
nätverket i Nacka. Utökade kontakter med skolor och föreningar har resulterat i ökad 
verksamhet. Ett viktigt inslag i Evas arbete är också rekrytering och utbildning av 
ledare för verksamheten.  
 
Nämndens synpunkter 
Idrottslyftet i Nacka är omfattande. Kommunens bidrag för en samordningsfunktion ger 
möjlighet till utveckling och kvalité i verksamheten. Men det ger också flerfaldigt 
tillbaks: rörelse bland skolelever, möjlighet att prova nya idrotter, väcka intresse för 
föreningslivet, utbildning av idrottsledare etc. Idrottslyftet har nu en sådan omfattning 
att en samordningsfunktion behövs för att nå bästa effekt av de resurser Stockholms 
Idrottsförbund tillför. Ett brett utbud, en förankring lokalt mellan idrotten och skolan, 
tillräckligt med utbildade ledare etc. - allt detta sker inte av sig själv.  
 
Stockholms Idrottsförbund välkomnar Nacka kommuns stöd för att underlätta och ut-
veckla verksamheten inom Idrottslyftet. Kommunens agerande påverkar på ett positivt 
sätt Idrottsförbundets förtroende för verksamheten i Nacka. Beviljade bidrag når rätt 
målgrupp och används effektivt. Nytt för i år är att Idrottslyftet också ska prioritera 
verksamhet för ungdomar i högstadiet och gymnasiet och få dem att stanna kvar inom 
idrotten. Det ställer andra krav på både ledare och organisation. I ett bredare perspektiv 
är detta mål också en angelägen uppgift för kommunen. 
Forts § 75 
 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut 
 
På grund av jäv deltog inte Bo Niveman (m) i handläggningen av ärendet. 
 
Handlingar i ärendet 
Trafik, Natur & Fritids tjänsteskrivelse 2008-11-24 
Bilaga Ansökan, inkl bilaga 1-3, från Nacka Idrottsallians, 2008-11-12 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 
 4 december 2008 

 
§ 76 Dnr FRN 2008/70 
 
Bidrag till kanotbryggor för ny kanotled 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beviljar Sjöstadens Kanotklubb bidrag till kanotbryggor med 35 000 
kronor. Bidraget förutsätter att avtal upprättas mellan kommunen och föreningen som 
tydliggör och reglerar föreningens ägar- och skötselansvar. 
 
Fritidsnämnden uppmanar föreningen att ta kontakt med nackas kanotföreningar för att 
utveckla samarbete kring barn och ungdomsverksamhet. 
 
Ärendet 
Sjöstadens Kanotklubb har ansökt om bidrag med 48 000 kronor till två kanotbryggor 
(Kolbottensjön och Duvnäsviken). Syftet är att öppna en kanotled från Sicklasjön ut i 
Duvnäsviken vilket möjliggör att man via lugna och vackra insjöar kan ta sig ut i skär-
gården. Historiskt sett användes leden förr som ”vinterväg” till och från storstaden. Vid 
goda isförhållanden kan bryggorna också komma till nytta vintertid för skridskoåkare. 
 
Föreningen har sin bas/utgångspunkt i Sicklasjön vid Sickla sluss (intill slalombacken) 
och man har sitt säte i Stockholms kommun. Men läget intill kommungränsen medför 
att också nackabor finns i föreningens närområde och upptagningsmiljö. Sannolikt finns 
det många kanotister/kanotägare runt Sickla- och Järlasjön som gynnas av leden. 
Tanken är att en mindre låst box ska monteras på varje brygga för förvaring av kanot-
vagnar som kan disponeras av föreningens medlemmar. I övrigt är kanotleden och 
bryggorna tillgängliga för allmänheten vilket kommer att främja det rörliga friluftslivet. 
Leden blir också ett bra komplement till den kanotled som sträcker sig mellan Älta- och 
Järlasjön (över Söderby/Dammtorpssjön). 
 
Föreningen har beviljats strandskyddsdispens för bryggorna. Det finns också under-
tecknade avtal med berörda markägare. Föreningen söker bidrag för inköp av bryggor, 
kätting och bojsten mm samt till kostnaden för strandskyddsdispens. Föreningens del 
blir att ansvara för utläggning och förankring av bryggorna samt löpande drift och 
underhåll. 
 
Yrkande 
Ordförande Lars Berglund (m) yrkade bifall samt att nämnden beslutar följande 
tilläggsförslag att nämnden uppmanar föreningen att ta kontakt med nackas 
kanotföreningar för att utveckla samarbete kring barn och ungdomsverksamhet. 
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med ordförandes yrkande. 
 
Handlingar i ärendet 
Trafik, Natur & Fritids tjänsteskrivelse 2008-11-25 
Bilaga: Föreningens ansökan och kostnadsberäkning 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 
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§ 77 
 
Lägesredovisning investeringsprojekten 
 
Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
I tabellen nedan redovisas en kortfattad information beträffande aktuell status för 
Fritidsnämndens beslutade investeringsprojekt. 
Projekt Status 
Boovallen Belysning till ”gamla” konstgräsplanen klar.  

Bytet av ytskikt på plan 2 pågår. 
Björknäs IP Ytterligare en läktare är klar. 

Anläggningsrådet anser att det finns behov av ny byggnad att 
förbättra för omklädning, förråd och föreningslokal. 

Dirt-bike bana  
(tidigare BMX-bana) 

Banan klar 1 maj. Verksamheten är i full gång. Viss 
komplettering har gjorts under hösten. 

Coliseum, idrotts/kulturarena Muntlig redovisning 2008-10-23. 
Nacka IP, konstgräs Färdig och invigd aug-08. 
Skateboard Projektet återupptaget för projektering och upphandling. 
Saltsjöbadens islada Arbetsmöten pågår med föreningen. Bygglovsansökan är 

inlämnad.  
Sporthall västra Sicklaön Fn pågår beredning av bygglovsansökan. 
Ältahallen, övre planet Arbetena är klara. 
Älta IP, cafeterian Inventering av byggnad, ytskikt, el etc är klar. Bygghandlingar 

är klara och förfrågan om arbete/pris kommer att ställas till 3 
ramavtalsentreprenörer.   

Älta IP, maskinhuset Vilande projekt.  
Älta IP, löparbanor Vilande projekt.  
Nya ridskolan Nämnden beslöt om placering 2007-11-14. 

Strandskyddsdispens är klar, förhandsanmälan om bygglov har 
lämnats in och arrendeavtal är klart. 

Spontanidrottsplats Älta Sarg uppställd vid Stavsborgsskolan. Samverkan om skötsel 
och placering mellan Älta IF, Fritidsgården och 
Stavsborgsskolan. 

Bollplanen Henriksdalsberget Konstgräsplanen för öppet spel är klar. Ungdomarna önskar 
viss komplettering. 

Simhall Boo Utredning av behov och former för finansiering pågår, bereds 
som information till februari sammanträdet. 

 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet 
 
Handlingar i ärendet 
Trafik, Natur & Fritids tjänsteskrivelse 2008-11-26 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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§ 78 Dnr FRN 2008/74 
 
Beslutsattestanter för år 2009 för Fritidsnämnden  
 
Beslut 
Fritidsnämnden utser ordinarie beslutsattestant Göran Helin och ersättare Hanna Tolke 
för Fritidsnämndens ansvar 17000. Ordinarie beslutsattestant har rätt att vidare delegera 
beslutanderätten inom sitt ansvarsområde. Delegationsbesluten skall anmälas till 
nämnden. 
 
Ärendet 
Enligt kommunens redovisningsreglemente ska nämnderna varje år fatta beslut om 
ordinarie beslutsattestanter samt vid behov om ersättare för dessa. Fritidsnämnden 
föreslås besluta att utse ordinarie beslutsattestanter och ersättare för nämnden enligt 
tjänsteskrivelsens bilaga 1. Det är endast den ordinarie beslutsattestant som har rätt att 
vidaredelegera beslutanderätten inom sitt ansvarsområde, dvs. rätt att besluta om alla 
lägre nivåers attesträtt. Delegationsbesluten ska anmälas till nämnden. 
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut 
 
Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontoret tjänsteskrivelse 2008-11-17  
Bilaga Beslutsattestanter 17000 för Fritidsnämnden  
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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 Fritidsnämnden 
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§ 79 Dnr FRN 2008/64 
 
Fritidsnämndens internbudget 2009 
 
Beslut 
Fritidsnämnden fastställer internbudget för fritidsnämndens verksamheter för år 2009. 
 
Ärendet 
Fritidsnämnden ansvarar för samtliga uppgifter inom idrottsanläggningar och lokal 
fritidsverksamhet, kommunens system för föreningsstöd för barn och ungdom samt ett 
generellt stöd till pensionärsföreningar. Fritidsnämnden ska enligt Nacka kommuns 
Reglemente för Fritidsnämnden besluta om internbudget inom ramen för av 
kommunfullmäktige beslutade strategiska mål och ekonomiska ramar. 
 
Kommunfullmäktige beslutade i november att fastställa 2009 års budgetram, vilken 
överensstämmer med den ram som Fritidsnämnden föreslog i sitt yttrande till 
Kommunstyrelsen i september. Vidare antog Kommunfullmäktige de av 
Fritidsnämnden föreslagna strategiska målen. 
 
Nämnden noterar att kommunfullmäktige bemyndigar Fritidsnämnden att fastställa 
avgifter för nyttjande av kommunens idrotts- och fritidsanläggningar.  
Fullmäktige fastställer budget samt genomförandeplan för Fritidsnämndens väsentliga 
investeringsprojekt. Kommunfullmäktige uppdrar till Fritidsnämnden att undersöka 
möjligheterna att uppföra boulehall i Boo eller på annan lämplig plats i Nacka kommun.   
 
Fritidsnämndens budgetram utifrån vilken internbudget ska fastställas uppgår till 
94 665. I internbudgeten ska nämnden fördela budgetramen till de verksamheter som 
nämnden har finansieringsansvar för. 
 
Resursfördelning 
Nämndens ram ökas med 1 465 tkr och fastställs till 94 665 för år 2009. 

Verksamhet, tkr Ram 2008 Ram 2009 Förändring
tkr % 

Föreningsstöd -8 115 -8 115 0  
Idrottsanläggningar -60 117 -60 456 -339 0,5 
Fritidsgårdar -20 646 -21 357 -711 3,4 
Nämnd och nämndstöd -1 572 -1 611 -39 2,5 
Myndighet & 
Huvudmanna -2 750 -3 126 -376 13,7 
Ram -93 200 -94 665 -1 465 1,6 

 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut 
 
Handlingar i ärendet 
Trafik, Natur & Fritids tjänsteskrivelse 2008-11-24 
Bilaga Strategiska mål och nyckeltal 
- - - - - 
 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 
 4 december 2008 

 
§ 80 
 
Fördelning av särskilt stöd till föreningars investeringar i 
anläggningar 2008 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att ge Saltsjöbadens Rodelklubb 150 000 kronor som särskild 
idrottssatsning för utredning av rodelbanans framtida placering och utformning.  
 
Fritidsnämnden beslutar att Saltsjöbadens Rodelklubb till nämnden ska redovisa 
resultatet av detta ekonomiska stöd. Sådan redovisning bör ha inkommit till nämnden 
senast under november 2009. 
 
Vidare beslutar Fritidsnämnden att uttala att Saltsjöbadens Rodelklubb måste arbeta 
vidare med att finna andra finansieringsformer än kommunala, både avseende 
kommande investeringar och utgifter för drift och underhåll. 
 
Ärendet 
I mål och budget för år 2006 - 2008 anvisades extra investeringsmedel avseende idrott. 
Syftet var att åstadkomma en utveckling av idrottsanläggningar och verksamhet i sam-
arbete med föreningslivet i Nacka. Beslutet i mål och budget möjliggör att under perio-
den fördela ett årligt anläggningsstöd till föreningslivet om 2 miljoner kronor. 
 
Inriktningen vid tidigare fördelning har i huvudsak varit att stödja föreningar som i 
första hand inte använder kommunala idrottsanläggningar/lokaler. Föreningarna måste 
också svara för en betydande/avgörande del av investeringskostnaden. Idrottens 
paraplyorganisation, Nacka Idrotts Allians, har tidigare påtalat att investeringsstöd 
enbart bör ges för nya satsningar och inte till projekt som beror på eftersatt underhåll. I 
diskussionen betonades då från tjänstemannanivå också vikten av att kunna ge stöd till 
projekt/objekt som är påkallat av säkerhetsskäl. 
 
I nämndens beslut 2008-05-20, § 26, förutsattes att enheten skulle beredas möjlighet att 
återkomma med under hösten med förslag till ytterligare fördelning av kvarvarande 
medel. Enheten anser att det är motiverat att Saltsjöbadens Rodelklubb ges möjlighet att 
djupare analysera och utreda om det finns förutsättningar för rodelbanan att byggas om, 
utreda ev alternativa placeringar samt utreda formerna för att finansiera såväl 
byggnationen som driften av en ny rodelbana. Fortsatta utredningar om utveckling 
främst en ungdoms bana i regionen stöds även av Stockholms Idrottsförbund liksom av 
Svenska Bob och Rodelförbundet. 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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Forts § 80 
 
Information beträffande objekt som kvarstår att fullföljas av föreningslivet 
Projekt från 2007 
Från förra årets fördelning kvarstår två projekt som av olika omständigheter ännu inte 
påbörjats. Bidragen har därmed inte utbetalats utan finns överförda och reserverade i 
årets budget.  
 
 * Järla IF Fotboll 
Föreningen har beviljats 500 000 kr i bidrag för uppförande av ny klubblokal. Bidraget 
förutsätter ett beviljat bygglov. På grund av omständigheter kring detaljplanen för 
området (bl.a. broanslutning från Kvarnholmen) så kan föreningen f.n. inte få någon 
plats anvisad för ny klubbstuga. Sannolikt kommer processen att dra ut på tiden. 
 
 * Nacka Vattenskidklubb 
Föreningen har inte kunnat hålla den ursprungliga tidsplanen. Slutlig utformning/val av 
hus, bygglovsansökan mm återstår. Arbetet med planeringen ska nu prioriteras så att 
handlingarna blir klara under hösten. De är beroende av kommunens bidrag på 225 000 
kronor för att byggnationen ekonomiskt ska bli möjlig. 
 
Ansökan från Saltsjö-Boo Scoutkår 
Saltsjö-Boo scoutkår har hösten 2006 inkommit med en ansökan om investeringsbidrag 
på 250 000 kr för uppförande av scoutlokal. Föreningen måste snart lämna den fastighet 
som de idag hyr av kommunen (rivningskontrakt). Ansökan avsåg ett stöd till att 
uppföra en ny scoutstuga på Mjölkudden i Boo – vilket senare visade sig inte vara 
möjligt, bl.a. på grund av frågan om strandskyddsdispens. Därmed är Mjölkudden inte 
längre aktuell och sökandet efter ny lämplig plats för nybygge eller befintlig lokal 
fortgår. 
 
Fritidsnämnden har uppfattat föreningens behov och är positivt inställd för att stödja 
lämplig lösning - dock vilar scoutkårens ansökan f.n. i avvaktan på konkret objekt. 
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut 
 
Handlingar i ärendet 
Trafik, Natur & Fritids tjänsteskrivelse 2008-11-26 
 
 
- - - - - 
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§ 81 
 
Övriga frågor 
 
Beslut 
Nämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Svensk-turkiskt ungdomspolitiskt samarbete 
Lars Berglund (m) informerade nämnden om projektet. Nacka kommun har 
sammanställt en första delrapport av projektet för att undersöka ungas fritidsvanor. 
 
Trafik, Natur och fritid har tagit fram en enkät som ska kunna användas i både Sverige 
och Turkiet. En testomgång har gjorts ibland elever i skolår 8 i Boo. 
 
 
Ingmar Sahlgren (c) undrade hur det går med lokal till Saltsjö-Boo scoutkår 
Åsa Engwall svarade att scouterna tackat nej till placering i velamsund. Boo-ladans 
vänner arbetar med att få bygga vid Boo gård. Saltsjö-Boo scoutkår är en av 
föreningarna som skulle kunna hyra en lokal. 
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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§ 82 
 
Inkomna handlingar samt delegationsbeslut Fritidsnämnden 
 
Beslut  
Nämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Följande beslut har tagits på delegation 
 
Delegationsbeslut 
Göran Helin 
2008-12-03 Noll-taxa vid konståkningstävling för barn och ungdomar – Älta IF , 
Konståkningssektion 
 
2008-12-03 Stöd till priser för tävling Nackamästerskapen 2008, Fotboll – Boo FF 
 
2008-12-03 Stöd för funktionshindrade från Nacka som deltar i skidskolan – 
Stockholms Handikappskidskola/ Friluftsfrämjandet 
 
2008-12-03 Stöd för inköp av nya möbler efter plötslig yttre skada – Saltsjöbadens IF 
 
Följande skrivelser har inkommit till nämnden för kännedom 
1 29 0ktober 2008 Ungdomsstyrelsen 

Kommunens egen nytta med Turkietprojektet 
Svar 29 0ktober 2008  

2 27 oktober 2008  FUB Nacka-Värmdö 
Svar 29 0ktober 2008  

3 Revisionsrapport 5/2008 – Löpande granskning av intern kontroll 
4 11 november 2008  Järla IF 

Uppvärmning av konstgräs 
Svar 19 november 2008  

5 Rapport från stiftelsen Skota hem säsongen 2008 
6 Utskrift från statens folkhälsoinstitut - Bygg ett samhälle som ökar 

vardagsmotionen 
 
Kurser och konferenser 
Inga kurser eller konferenser 
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet 
- - - - - 
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